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1. Toelichting door de financieel directeur bij het Meerjarenplan 2020-2024 

Het meerjarenplan bestaat uit een strategische en een financiële nota. De strategische nota 

geeft een beschrijving van de prioritaire beleidsdoelstellingen en de beleidsopties van het 

bestuur voor de periode van het meerjarenplan.  

De financiële nota bestaat uit het financiële doelstellingenplan en de staat van het financieel 

evenwicht. 

 

Opmerkingen: 

- Elk jaar een verplichte aanpassing van het financieel meerjarenplan.  Hoe worden 

wij hiervan op de hoogte gesteld?  Dienen wij telkens een nieuw advies te geven? 

- Meer info over de mobiliteitsstudie van Houtum? 

- Filteren wat bij onze adviesraad hoort? 

 

 

2. Verwelkoming van leden die vorige keer verontschuldigd waren. Leden 

stellen zich kort voor: motivatie, eventuele vertegenwoordiging van een groep of 

vereniging, eventuele expertise of bijzondere interesse in een deelaspect mobiliteit. 

 

naam Expertise/interesse 

Marc Caers Vroeger gewerkt op mobiliteitsdienst van een 

andere gemeente,… 

Lies Stijnen Mama van jonge kinderen, woont in 

schoolomgeving, … 

Sanne Verhaegen Actieve fietser en wandelaar, openbaar 

vervoer gebruiker, mama van twee kinderen 



… 

Stijn Van den Broucke Interesse, woonde in een stad, ervaart 

Kasterlee onveiliger dan een stad, … 

Walter Paepen Landbouw, rijdt met kolossale machines, … 

Erik Van der Eycken In verschillende gemeentes gewoond, veel 

ideeën, wil zich inzetten voor alle 

weggebruikers, … 

Annemie Adriaensen Bewuste fietser naast wagengebruiker, wil 

nadenken over aanpassingen en 

toegankelijkheid voor andersvaliden,… 

Ingrid Simons Stoort zich aan het gevaarlijke verkeer, 

zebrapaden, smalle wegen,… 

Sonja Leysen Oog voor de extra kwetsbare weggebruiker, 

… 

Geert Andries Ambtenaar mobiliteit 

Paul Vernelen OKRA Lichtaart … 

Marleen Verwilgen Bezorgd om kleinkinderen, gevaarlijke 

schoolomgevingen, … 

Siegfried Baeyens Papa van 3 kinderen, ervaart de 

schoolomgeving als gevaarlijk, expertise als 

rijinstructeur, … 

 

 

3. Voorstel werkstructuur van de Mobiliteitsraad (MoRa):  

Kerngroep: Voorzitter ‘officieel’: Jef Peeters 

Voorzitter: Erik Van der Eycken 

Secretaris: Paul Vernelen en Sanne Verhaegen 

 

Gebaseerd op de presentatie vanuit andere gemeenten is er een werkstructuur 

gegenereerd. 

Vraag naar een vijfde lid voor de kerngroep, liefst een dame voor het evenwicht: er zijn 

momenteel geen nieuwe kandidaten om bij de kerngroep te komen. 

 

 

Werkgroepen:  

Bepaalde thema’s worden hier besproken, in deze aparte groepen worden er delen 

besproken, uitgediept, voorgesteld, mogelijkheid om externen te betrekken. 

De leden zijn akkoord om op deze manier te werken, mits goede communicatie met de hele 

adviesraad. 

 

 

Digitale communicatie: draagkracht en betrokkenheid verhogen, e-forum, gesloten 

discussiegroep,…  

Doel: Op zoek gaan naar een manier om positieve input en betrokkenheid te krijgen, ook 

van andere inwoners. 

 



Social media (facebookgroep e.d.) kunnen een negatieve spiraal genereren en een bron van 

frustraties zijn. De inhoudelijke knowhow van de leden is soms niet afdoende om relevante 

opmerkingen te geven. 

‘Hopler’ (niet mogelijk om iedereen toe te voegen via email.) 

 

Naar buiten te treden/ terugkoppeling naar de inwoners is belangrijk. 

 

Voorlopig kiezen we ervoor om ons hier nog niet te sterk in te verdiepen, we hebben andere 

prioriteiten om ons eerst over te buigen.  

Van welke andere adviesraden willen we ook op de hoogte blijven, in welke mate hebben 

andere raden een invloed op onze adviesraad? 

 

Hoe worden we op de hoogte gesteld van RUP’s? Wat komt er aan? 

 

Aanzet huishoudelijk regelement door Erik,  samenwerking wordt hierin opgenomen. 

 

Rol van ambtenaar mobiliteit, Geert Andries: 

Visie, vragen, stand van zaken kort op de bal meedelen, op deze manier kunnen we 

efficiënter werken. 

We mogen geen oplijsting van casussen aan Geert doorgeven om info over te krijgen, dit is 

te belastend bovenop haar job. 

Ambtenaar stemt nooit mee om een advies, neemt niet deel aan discussies. Adviezen die 

wij formuleren worden naar Geert doorgestuurd.  

 

 

Vraag goedkeuring van vergaderdata. 

7 november raadszaal gemeentehuis Kasterlee  

14 januari Tielen OC 

10 maart Lichtaart OC 

12 mei  

telkens om 19u 

 

 

4. Inventaris van groepen die specifiek werken rond mobiliteit. Toelichting bij 

vorige, tijdelijke Mora; doel, werking, resultaten: specifiek over het volledige 

mobiliteitsplan en -visie.  

 

Hoe ziet Geert de adviesraad NU bij het mobiliteitsplan dat al bestaat: 

 Een groot aantal acties moeten worden ingevuld:  

Vbn.:Hoe al de gehuchten herkenbaar maken? Welke voorschriften zijn hieraan gebonden, 

verbonden aan doelgroepen? 

Fietsroutes uittekenen en inrichten, herkenbaarheid. 

Toegankelijkheid van de schoolomgeving 

… 

 

 Concrete invullingen rondom elk deel van het mobiliteitsplan bedenken, die financieel 

haalbaar zijn. 

De grote ontwerpen, Masterplannen worden geadviseerd door de studiebureaus. 

Toch willen we ook actief zoeken naar verbeterpunten!!! 

 

 

 

5. Meerjarenplan (MJP) van de gemeente; een eerste bespreking. 

 

Dit wordt voorzien voor donderdag 7/11 

- Toelichting door Ward om 20u 

- Bedenkingen en vragen noteren en vooraf bespreken 

 



Verontschuldigd voor 7 november: Ingrid Simons, Hilde Van den Broucke 

Burgmeester Ward Kennes zal aanwezig zijn vanaf 20u. 

 

Locatie: Raadszaal gemeentehuis Kasterlee, ingang langs de zijkant. 

Drank voorzien in koelkast personeel cola, fruitsap, water. 

Burgemeester sluit af. 

 

 

 

 

 

 

 

 

De secretaris            De voorzitter 

 

 

 

 

     

Jef Peeters
Sanne Verhaegen


